



Environmental Certifications

MicroPro Sienna® Treated Wood is processed using patented MicroPro® micronized copper preservative. This technology reduces the environmental footprint of Sienna to less than half that of traditional residential treated wood.



TREATED WOOD PROCESS

Environmentally Preferable Product (EPP)

MicroPro® technology is the first and only wood treatment process to be certified as an Environmentally Preferable Product (EPP), by Scientific Certification Systems (SCS), based on Life-Cycle Assessment. MicroPro Sienna Treated Wood products can be used in raised garden beds/planters.



Home Innovation NGBS Green Certified

MicroPro technology has been approved for points toward National Green Building Certification to the National Green Building Standard. Wood products treated with MicroPro are now eligible for more green building points than any other treated wood product in the market.

UL GREENGUARD GOLD Certification

MicroPro preservative technology has undergone rigorous testing and has met stringent standards for low volatile organic compound (VOC) emissions, thus helping to reduce indoor air pollution, minimize chemical exposure and create healthier indoor environments.

MicroPro Sienna products treated with the MicroPro technology are suitable for use in schools and office construction, and to create products such as childrens' playsets.



Global GreenTag

MicroPro Wood Treatment Technology has achieved excellent ratings after undergoing two rigorous, independent third-party assessment processes by world-leading product certification body Global GreenTag International.

MicroPro Wood Treatment Technology has achieved a Level A, the highest score, under Global GreenTag's GreenRate™ product sustainability certification system. The Global GreenTag Product Health Declaration™ (PHD) is recognized by LEED and the WELL Building Standard.



© 2022

Actual product colour may vary from colour shown in photos.

MicroPro Sienna Treated Wood products are produced by independently owned and operated wood preserving facilities.

MicroPro, MicroPro Sienna and Cut-N-Seal are registered trademarks of Koppers Performance Chemicals Inc.

22026-T



Bois traité



Certifications environnementales

Le traitement du bois traité MicroPro Sienna^{MD} utilise comme agent de préservation le cuivre micronisé MicroPro^{MD}, breveté. Cette technologie réduit l'empreinte écologique de Sienna à moins de la moitié de celle du bois traité traditionnel pour usages résidentiels.



Produit écologiquement préférable

MicroPro est le premier et le seul procédé de traitement du bois à être certifié produit écologiquement préférable, sur la base d'une évaluation du cycle de vie par Scientific Certification Systems, Inc. (SCS). Les produits de bois traités MicroPro Sienna peuvent être utilisés pour construire des plates-bandes surélevées de jardinage



Certifié « produit vert » d'innovation résidentielle selon la norme NGBS

La technologie de MicroPro a été approuvée pour obtention de points de certification par le centre de recherches de la National Association of Home Builders suivant le programme normatif National Green Building Standard. Les produits de bois traités au moyen de cette technologie sont désormais admissibles à l'obtention d'un plus grand nombre de points pour matériaux de construction « verts » (respectueux de l'environnement) que tout autre produit de bois traité sur le marché.



Certification UL GREENGUARD OR

La technologie de préservation MicroPro a subi des essais rigoureux et a satisfait à des normes exigeantes en termes de faibles émissions de composés organiques volatils (COV); ils aident à réduire au minimum la pollution de l'air et l'exposition aux produits chimiques à l'intérieur et à créer des environnements intérieurs plus sains.

Les produits MicroPro Sienna traités selon la technologie MicroPro conviennent à la construction d'écoles et de bureaux et à la création de produits tels que modules de jeu pour enfants.



Global GreenTag

La technologie de traitement du bois MicroPro a obtenu d'excellentes notes de la part de l'organisme de certification de produits mondialement reconnu Global GreenTag International en ayant été soumise à deux processus rigoureux d'évaluation par des tiers indépendants.

La technologie de traitement du bois MicroPro a obtenu une cote A (Level A), soit la plus élevée en vertu du système de certification GreenRateTM de la durabilité/écoviability des produits, de Global GreenTag. La Product Health DeclarationTM (PHD) de Global GreenTag est reconnue par LEED et la norme de construction WELL.



© 2022

La couleur réelle du produit peut varier de la couleur montrée dans les photos.

Les produits en bois traité MicroPro Sienna proviennent d'usines de préservation du bois de propriété et d'exploitation indépendantes.

MicroPro et MicroPro Sienna sont des marques déposées de Koppers Performance Chemicals Inc.

22026-T

